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SKOLEBESTYRELSEN 

Møde i skolebestyrelsen  
5. marts 2025 kl. 17-20 på Rødding Skole 

 
Bemærk, at mødet starter kl. 17. Der serveres mad fra 16.45 

 (der afholdes ikke formøde til dette møde) 

 
Deltagere: Pia Thymann-Donslund, Jim Zacharia, Joan Mortensen, Nadia Christensen, 

Maria Dinesen, Gitte Buchholt, Mette Warming, Marlene Bøgh, Rie Sørensen, Heidi Bertelsen, 

Helle A. Høffner og Henriette Rask + Stine og Signe (elevrådet) 

 

Afbud: Maria, Heidi 

 

Referat:  

Punkt Art  
1. Godkendelse af 

referatet 
5 min Jim laver forældrereferat af dette møde 

2. Nyt fra elevrådet 5 min 
17.05 

 

Der er fremstillet t-shirts til bogklubben. 
Trykket på bluserne er lavet i skolens 
makerspace-lokale. 

 
Elevrådet er i gang med forberedelserne 

til elevrådsdagen den 25. april 
 

3. Orientering om 
logokonkurren-
cen og 

hjemmesiden 

O 
10 min. 
17.10 

Der er indkommet 7 forslag. Det 
nedsatte udvalg har valgt, at 3 af de 
indkomne forslag skal samtænkes. Vejen 

Kommunes grafiske afdeling er ved at 
redigere/samtænke de 3 forslag. 
Udvalget mødes igen, når der er kommet 

en tilbagemelding fra grafisk afdeling.  
Forslag om at give bidragsyderne en 

erkendtlighed. 
 
Skolens nye hjemmeside blev præsen-

teret. Billeder og videoer lægges ind i 
løbet af foråret. Vejen Kommunes 

grafiske afdeling er behjælpelig med 
fremstilling af video og indsættelse af 
billeder. 

 
Skolens hjemmeside er primært målret-
tet nye brugere. Sproget på hjemmesiden 

er skrevet i et ikke-teksttungt sprog. 
 

4. Ordensregler A 
50 min 

17.20 

Formålet med punktet: 
At vi får startet op på Rødding Skoles 

ordensregler. 
 
Baggrunden for udarbejdelse af ordens-

reglerne er, at omfanget af sager om 
vold, trusler og overgreb er stigende i 
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den danske folkeskole. 
Forslaget til ordensregler er formuleret 

ud fra, at det er regler, der kan handles 
på. 
 

Tilføjelser/rettelser: 
Det tilføjes, at ordensreglerne skal ses 
som skolens spilleregler for god 

adfærd/omgang med hinanden. 
Det tilføjes, at der altid handles med 

afsæt i skolens børnesyn og værdi-
regelsæt. 
 

Forslaget til ordensregler præsenteres for 
og kvalificeres af personalet og elevrådet. 
Ordensreglerne tages op på bestyrelses-

mødet i april til godkendelse. 
 

4. Den nye folkeskoleaftale O 
30 min 

18.10 

Formålet med punktet: 
At bestyrelsen får indsigt og viden om, 

hvad den nye folkeskoleaftale indeholder 
 
Den nye folkeskoleaftale blev præsente-

ret for bestyrelsen.  
 

 
5. Økonomi 

O 
20 min 
18.40 

Orientering om regnskab 2024.  
 
Rødding Skole kom ud af 2024 med et 

forventet underskud på 165.000 kr. 
 

De endelige budgettal for 2025 er endnu ikke 
udmeldt. Forventning om reduktion af 
inklusionsmidlerne. 

 
Orientering om budget 2025 og skolens 
disponeringer tages op på bestyrelsesmødet i 

april. 
 

6. Indsats omkring 
læsning – skal vi lægge 

noget på FB? 

D+B 
10 min 

19.00 
 

Mette foreslår, at vi lægger noget på FB 
vedr. vigtigheden af læsning set i lyset af 

den seneste medieopmærksomhed; her-
under at læsning er en stor udfordring i 
både grundskolen og på ungdomsuddan-

nelserne. 
 
Det blev aftalt, at Mette laver et udkast 

til opslag på FB omkring læsning.  
For at give forældrene indsigt i kravene 

til læsefærdigheder, blev det foreslået, at 
forældrene på forældremødet i 7. klasse 
får vist eksempel på læseprøve fra FP9. 
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Vi siger farvel og tak til eleverne 

5. Godkendelse af 
principper og 

retningslinjer for 
lejrskoler 

B 
5 min 

19.10 

Lukket punkt 
 

Principperne og retningslinjerne blev 
godkendt. 
 

6. Opfølgning på 
møde med øvrige 

bestyrelser 

O 
10 min 

19.15 

Ved Nadia og Jim 
 

Der har været afholdt 2 møder. Der er 
positive tilbagemeldinger fra flere 
bestyrelser omkring samarbejdet. Der 

afholdes nyt møde den 04.09. 
 

7. Efterbehandling 
af dialogmøde 3. 

marts 

D 
15 min 

19.25 
 

Udvalget for Skole og børn anbefalede ved 
dialogmødet, at bestyrelsen sender et 

skriv til det samlede byråd med 
bekymringer for inklusionsudfordringer 
og manglende økonomiske midler til at 

drive skole; herunder at Vejen Kommune 
er det billigst drevne skolevæsen i 

landet. 
 
Pia laver udkast til skrivelse til det 

samlede byråd. Udkastet rundsendes til 
bestyrelsen. 
 

Skolestrukturen blev også berørt og der 
blev ytret en undring over, at der  

politisk ikke blev handlet  yderligere på 
skolestrukturen efter den omfattende 
skoleanalyse end lukning af skoledelen i 

Lintrup. 
 

8. Nyt fra: 
o SFO  
o Personalet 

o Ledelse 
o Forældre 

O 
15 min 
19.40 

SFO: 
42 nye førskolebørn begynder i SFO pr. 
01. april.  

1. årgang rykker i den forbindelse over i 
Spor 2.  

Fastelavnsfest har netop været afholdt. 
 
Personalet: 

Sammenlægning af 8. årgang er forløbet 
godt, hvilket bekræftes af et par af de 

forældrevalgte. 
Personalet løber stærkt. 
Forberedelse af 9. klasserne op til prø-

verne med særlige indsatser, herunder 
forcensur 
Nye skemaer 3 gange siden jul grundet 

sammenlægning af 8. klasser og 2 
læreropsigelser 
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Ledelsen: 
Samtale med ansøgning til lærerstilling i 

den kommende uge 
Klassesammenlægning 
Multibane 

Lounge 
Planlægningen af næste skoleår er i gang 
Evaluering af fagdage er sendt ud til alle 

elever 
Artikel i JV om bad efter idræt 

 
Forældre: 
Åbent hus i dagtilbuddet i Lintrup den 

07.03. kl. 14.00-16.00. 
Spørgsmål omkring bestyrelsesdeltagelse 
i personalemødet den 26. marts. Mette 

og Gitte forventer at deltage. 
Positive tilbagemeldinger fra gæstelærer 

om, vi har en flot skole. 
 

9. Evt.  5 min 
19.55 

 

Kommende punkter 
 
 

 o Søvn: Søvnkonsulent inviteres på et møde i 

25/26 

o Principper 

o Retningslinjer for ”Bad efter idræt ”- 

evaluering af prøvehandling i foråret 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 
Venlig hilsen Pia Thymann-Donslund 
 

 
 

 
 


